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Številka: 900-160/2013-3 
V Ljubljani, dne 06.09.2013 
             
 
 

 
ZAPISNIK 

 
 
 
15. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ČETRTEK, 05.09.2013 ob 
17.30 uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
15. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan Babič, Vojko Perhavec, mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant, 
Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Robert Okorn, Metodij Rigler, Maja Rus, Gregor Verbinc, 
Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 14. redne seje in 7. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Priprave na Dan četrtne skupnosti 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 14. redne seje in 7. izredne Sveta ČS Rudnik 

 
A) Potrditev zapisnika 14. redne seje 

Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 14. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/15:  
Zapisnik 14. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo  8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/15 je bil sprejet. 
 
 

B) Potrditev zapisnika 7. izredne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 7. izredne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/15:  
Zapisnik 7. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo  8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/15 je bil sprejet. 

 
AD 2 

Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
 

Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje. 
- Dela na Iţanski cesti; popolna zapora ostaja do konca meseca oktobra. V vmesnem času je 

nastalo veliko problemov zaradi zagotavljanja obvoza tako domačinom kot tudi prebivalcem občine 
Ig, ki prečkajo našo četrtno skupnost. Izvajalec skuša domačinom zagotoviti prevoznost vseh 
makadamskih obvozov. Brglezov štradon so v ta namen celo asfaltirali, saj je bil prah s ceste 
neznosen. Občina Ig je ţelela asfaltirati tudi pot, ki pelje mimo hudournika Iška, vendar je prejela 
negativno mnenje Zavoda za varstvo narave. S 1. septembrom je zagotovljen tudi prevoz 
osnovnošolskih otrok, ki imajo v ta namen določena tri zbirna mesta, od tam pa jih prepelje kombi 
do Črne vasi, kjer jih pobere šolski avtobus;  

- Izvajajo se dela komunalnega opremljanja na območju starega Rudnika; teţave sproti obravnava 
in rešuje t.i. gradbeni odbor, ki sodeluje z izvajalcem. Nazadnje je obravnaval novo prometno 
ureditev za cesto Rudnik I in predlog za postavitev hitrostnih ovir v isti ulici.  

- Širitev ceste Ob dolenjski ţeleznici; izvajalca del se še izbira, razpis je bil ponovljen; 
- Mala dela ČS Rudnik, se še niso izvedla, tako da ostajajo nerealizirane vse košnje in obrezovanja, 

med drugim tudi ob Galjevcu, kjer je pešpot popolnoma zaraščena. Na OGDP, ki skrbi za izvedbo 
smo ţe večkrat urgirali. Vojko Perhavec je v zvezi z neopravljenimi malimi deli ţelel vedeti, kdo ni 
opravil svojega dela, da pogodba za izvedbo malih del še ni sklenjena. Helena Ţidanek je 
obrazloţila, da je za sklenitev pogodbe zadolţen Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet 
MOL. Med razpravo se je seji pridruţila Vera Debeljak, ki je predlagala, da v primeru, da pogodba 
za izvedbo malih del ne bo sklenjena v razumnem roku, za izvedbo del poskrbi ČS sama. 
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Po končani razpravi o malih delih je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/15: 
Svet ČS Rudnik zahteva, da služba zadolžena za izvedbo malih del, v roku enega tedna pojasni, 
kdo ni opravil svojega dela ter da se mala dela opravijo takoj.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/15 je bil sprejet. 
 
- 03.09.2013 je potekalo odprtje Dnevnega centra za starejše v prostorih Društva upokojencev Krim-

Rudnik. Predsedujoča je besedo predala Marjanu Virantu, ki je povedal, da je uradni vodja centra 
mag. Andreja Troppan ter da bil obisk ob otvoritvi zelo velik, saj je prišlo okoli 200 ljudi. Povedal je 
še, da je za sam dnevni center zelo velik interes. Takšnih centrov je po Ljubljani sedaj ţe 6, 
delujejo pa preko Mestne zveze upokojencev. Mag. Andreja Troppan je razloţila samo delovanje 
dnevnega centra. Povedala je, da je cena 7 evrov mesečno, ob tem pa imajo obiskovalci na voljo 
veliko dejavnosti, katerih se lahko udeleţujejo čez cel dan (npr: tečaji tujih jezikov, tečaji 
računalništva, telovadba). 

- 04.09.2013; sestanek na terenu glede prometne problematike Ulice borcev za severno mejo in 
ogled ostale prometne problematike v okolici, vključno teţavami s parkiranjem na Dolenjski cesti in 
sanacijo mostička na Dolenjski cesti 21. Kar se tiče prometne problematike na Melikovi ulici, je 
predsedujoča povedala, da je bilo z vodjo Odseka za promet dogovorjeno, da se bo pred ulico 
postavil prometni znak za prepovedano parkiranje in ustavljanje. 

- V oblikovanje gre naslednja številka Rudniške Četrtinke;  
 
 

 
AD 3 

Priprava na Dan četrtne skupnosti 
 
Predsedujoča je uvodoma povedala, da bo tudi letošnje leto vabilo na prireditev objavljeno na 
naslovnici naslednje izdaje Rudniške Četrtinke, ki bo izšla še pred samo prireditvijo. Povedala je, da 
bo na prireditvi veliko sodelujočih, ter da se ob tokratni izvedbi stremi k temu, da bo prireditev čim bolj 
dinamična, da bodo aktivni tudi obiskovalci prireditve.  
 
V zvezi s plačilom društvom za sodelovanje na prireditvi je predsedujoča dala na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/15:  
Svet ČS Rudnik predlaga, da se društvom za udeležbo plača od 100 do 200 evrov, točen znesek 
pa določi komisija v sestavi Katarina Juvanc Šinkovec, Vera Debeljak in mag. Andreja Troppan.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/15 je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju so člani sveta razpravljali tudi o gostinski ponudbi na prireditvi ter o izbiri povezovalca 
prireditve. 
 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
A.)Vojko Perhavec je spraševal, kako lahko nekdo samovoljno omeji dostop do Ljubljanice. Povedal 
je, da je Kajak kanu klub vsa leta omogočal dostop do obale, odkar pa ima gostila Livada novega 
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lastnika, se je pot zagradila, tako da dostop do Ljubljanice in pešpoti ob njej ni več mogoč. Zanimalo 
ga je, kdo je dal soglasje za takšen poseg.  
 
Po končani razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/15: 
Svet ČS Rudnik zahteva, da pristojna služba sporoči, kdo je dal soglasje za zaprtje pešpoti ob 
Ljubljanici.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 5/15 je bil sprejet. 
 
B.)Med razpravo o pešpoti do Ljubljanice je Vera Debeljak povedala, da je prišlo do zaprtja med 
Melikovo in Orlovo ulico, kar povzroča teţave predvsem šolarjem, saj jim ta pot predstavlja krajšo in 
pa bolj varno pot v šolo.  
 
Predsedujoča je zato dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/15: 
Svet ČS Rudnik zahteva, da pristojna služba sporoči, kdo je dal soglasje za zaprtje poti med 
Melikovo ulico in Orlovo ulico.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 6/15 je bil sprejet. 
 
C.) Dr. Drago Karol Golli je podal vprašanje, kaj se dogaja s cesto čez Golovec. Povedal je, da se ob 
deţevju obcestni kanali zamašijo z listjem, voda odnaša pesek, zato cesta v spodnjem delu zelo 
razpada. Poudaril je, da je ta cesta vzor projektiranja cest, zato bi bilo škoda, da bi kar razpadla. Člani 
sveta so se strinjali, da si je cesto potrebno ogledati, ter napake javiti pristojni sluţbi.  
 
D.) Prisotni člani sveta so se dogovorili, da se za naslednjo sejo organizira terenski ogled celotnega 
območja četrtne skupnosti z manjšim avtobusom. Za termin se določi prva ali druga sobota v mesecu 
oktobru, odvisno od vremenskih razmer.  
 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali drugih pobud, predlogov ali vprašanj, zato je 
sejo zaključila ob 18.50 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Tina Štupica 
Helena Ţidanek             
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


